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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. április 18-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem volt jelen: Miskolczi Ferenc   képviselő  

 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető igazgatója  

(az 1., 2. napirendi ponthoz) 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. pénzügyi ügyintézője 

  (az 1., 2. napirendi ponthoz) 

 Gáspár László Pétkomm Kft. gépészeti csoportvezető 

 (az 1., 2., napirendi ponthoz) 

 Kiss Mária könyvvizsgáló  

(a 2. napirendi ponthoz) 

Zéman Györgyi Felügyelő Bizottság elnöke 

(a 2. napirendi ponthoz) 

Őri György tű. őrnagy tűzoltóparancsnok 

  (a 3. napirendi ponthoz) 

Rauch József tű. Alezredes 

(a 3. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 
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Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Miskolczi Ferenc képviselő távollétét jelezte. Napirend előtt senki nem kért 

szót. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). A meghívóban 20. sorszámon kiküldött, PMTE kérelme (94/2019.) tárgyú 

előterjesztést, mint előterjesztő ezennel visszavonom. A 21. számú Önálló indítvány Nagy Zsolt 

képviselő részéről: PMTE Feladatellátási Szerződés módosítása (95/2019.) tárgyú előterjesztést 

Nagy Zsolt képviselő tegnapelőtt és tegnap a bizottsági üléseken visszavonta. 

 

Sürgősséggel küldtük ki „Napelemes közvilágítási oszlop” tárgyú előterjesztést.  

Aki egyetért azzal, hogy az előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazat mellett elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. Aki támogatja, hogy a 

„Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása            

(Farkas László) (84/2019.)” tárgyú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, szavazattal 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

160/2019.(III.28).) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása 

(Farkas László)” tárgyú, 84/2019. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását. 

 

 

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Egyes önkormányzati rendeletek technikai deregulációs hatályon kívül helyezése (87/2019.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű határozatokról (80/2019.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről.  

4.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

   gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati  

   rendelete megalkotásához (75/2019.) 

5.) Társulási megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység ellátására (73/2019.) 
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6.) Veszprém Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívása (88/2019.) 

7.) Pétkomm Kft. Alapító Okirat módosítása (93/2019.) 

8.) Pétkomm Kft. beszámolója 2018. évi működéséről és gazdálkodásáról (91/2019.) 

9.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2018. évi tevékenységéről 

  (72/2019.) 

10.) Beszámoló a 2019. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (85/2019.) 

11.) Pétfürdő Sportjáért Alapítvány támogatása (82/2019.) 

12.) Magyar Falu Program „Orvosi Rendelő” alprogramban való részvétel (83/2019.) 

13.) Útépítési tervezési díjak átcsoportosítása (74/2019.) 

14.) 2019. évi napközis tábor (76/2019.) 

15.) Vadriasztó kihelyezése ((81/2019.) 

16.) Liszt Ferenc u. 9. Társasház kérelme (89/2019.) 

17.) Révész Andrea kérelme (79//2019.) 

18.) RTL Klub ajánlata (77/2019.) 

19.) Iskola vezetői pályázatának véleményezése (78/2019.) 

20.) Napelemes közvilágítási oszlop (96/2019.) 

 

   Tájékoztatók: 

 

1.) Humán Bizottság tájékoztatója a 2019. évi támogatási kérelmek elbírálásáról (90/2019.) 

2.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (92/2019.) 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

Zárt ülésre: 

 

1.) Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása (Farkas 

László) (84/2019.) 

2.) „Pétfürdő 2018 év hivatásos tűzoltója” díj (86/2019.) 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

 

1.) Pétkomm Kft. Alapító Okirat módosítása (száma: 93/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Szabóné Czifra Melinda jegyző 

Humán Bizottság 

(Eredetileg 7. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását 

kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés? Nincs. Ügyvezető váltás van, amit az 

Alapító Okiratban át kell vezetni.  Erre adna a testület nekem felhatalmazást, hogy a 

munkaszerződést aláírhassam az új ügyvezetővel. 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

161/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy - a Polgári Törvénykönyvről szóló 

2013. évi V. törvény 3:119.§ (2) és (4) bekezdése alapján - a 

27/2019.(II.14.) számú képviselő-testületi határozatával a Pétkomm Kft 

ügyvezetőjévé megválasztott Nagy Ottó László igazgató 

munkaszerződését 2019. április 12-től 2024. április 11-ig tartó 5 éves 

határozott időtartamra aláírja.  

 

Felkéri az ügyvezetőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról a 

27/2019.(II.14.) számú, valamint e határozatban foglaltak szerint 

intézkedjen. 

Egyúttal felhatalmazza a Polgármestert az Alapító Okirat módosításának 

aláírására. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére 2019. április 23. 

                  b) az Alapító Okirat módosításának benyújtására: 2019. 

május 10. 

Felelős  az  a) pontért: Horváth Éva polgármester 

                a b)  pontérét: Nagy Ottó ügyvezető igazgató     

 

2.) Pétkomm Kft. beszámolója a 2018. évi működéséről és gazdálkodásáról 

(száma:91/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 8. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását 

kérem! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 2. számú 

határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 
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A Pénzügyi Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés? Először a Felügyelő Bizottság tagjait 

valamint a Könyvvizsgáló asszonyt kérdezem, hogy szeretnének-e kiegészítést tenni a szakmai 

vagy a pénzügyi részéhez a beszámolónak?  

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nincs kiegészíteni valóm a jelentéshez. 

 

Zéman Györgyi Felügyelő Bizottság elnöke: Nekem sincs, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Képviselőknek van kérdése? Véleménye?  

 

Dombi Norbert képviselő: Köszöntöm az új ügyvezető igazgatót körünkben. Ez a beszámoló 

még az előző ügyvezető időszakáról szól, ezért igazából, ha bármiféle kritikát meg kívánnék 

fogalmazni, akkor azt nem jó helyre címezném. De igazából kivetnivalóm nincs, el is fogom 

fogadni. Egyetlen téma van, amit érintenék, az pedig a zöldhulladék kezelés, ami a 

Településfejlesztési Bizottság ülésén szóba került. Ott igazgató úr tette egy vállalást, hogy 

elgondolkodik azon, tud-e valamilyen egységes zöldhulladék-kezelési programot kidolgozni a 

településen, amit a testület elé behoz. Csak azt szeretném kérni, hogy ezt ne felejtse el, és ahogy 

meg tudott egy kicsit „melegedni” az új munkahelyén, akkor legyen kedves és foglalkozzon 

ezzel valamennyit.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető igazgatója: Rendben. 

 

Farkas László képviselő: Nekem két kérdésem lenne. Az Önkormányzat átadta a sporttelepen 

lévő hőközpontot 1,3 millió forint értékben, valamint adott hozzá 9.600 ezer forint készpénzt, 

hogy saját beruházásként valósítsa meg. A kérdésem az lenne, hogy a saját beruházás aktiválása 

hol jelenik meg? 

 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. képviseletében: Maga a beruházás aktiválása külön nem 

jelenik meg. A mérlegben az összege szerepel, mint tárgyi eszköz, az üzembehelyezés 

megtörtént 2018. novemberében. Azóta üzemel rendesen, az elszámolás megtörtént. 

 

Farkas László képviselő: Megkérdezhetem, hogy milyen összeggel lett aktiválva a tárgyi 

eszközök között?  

 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. képviseletében: 5.670 ezer forinttal lett aktiválva a 

hőközpont. 

 

Farkas László képviselő: Tehát ha jól értelmezem, akkor 1,3 millió forintért megkapta, kapott 

hozzá 9,6 ezer forintot fejlesztésre, és ebből aktiválva lett 5 millió forint.  

 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. képviseletében: 1,3 millió forint költség keletkezett abból, 

hogy az átadott eszköz teljes egészében lebontásra került, az átadott régi hőközpontot teljes 

egészében értékcsökkenésként le is kellett számolnunk költségként.  

 

Farkas László képviselő: A másik kérdésem az lenne, és a beszámolóban is szerepel, hogy a 

hőközpont felújítása során külön három hőmennyiségmérő lett beépítve, hogy minden részleget 

külön lehessen hivatalosan mérni. Mi alapján számláz a Pétkomm Kft.? Hányfelé számláz?  



6 

 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. képviseletében: Én úgy tudom, hogy olyan kérés érkezett a 

sporttelep felől, hogy maga a sporttelep legyen egy számlán, és a vendéglátó egység legyen egy 

számlán, úgyhogy kettő számla készül.  

 

Farkas László képviselő: Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

Aki az 1. számú határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

162/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétkomm Kft. 2018. december 31-i egyszerűsített éves beszámolóját 

 

  437 052 ezer Ft mérleg főösszeggel 

      4 082 ezer Ft adózott eredménnyel  

 

elfogadja. 

 

A Pétkomm Kft. a mérleg szerinti eredményt helyezze 

eredménytartalékba. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

163/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétkomm Kft. 2018. évi szakmai tevékenységéről és a távhőszolgáltatási 

tevékenység kintlévőségének 2018. évi alakulásáról szóló beszámolókat 

elfogadja. 

 

 

3.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2018. évi tevékenységéről 

(száma: 77/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester                      

(Eredetileg 9. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a vendégeinket. A bizottságok 

állásfoglalását kérem! 
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Dombi Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészítése lenne a vendégeinknek? 

 

Rauch József tűzoltó ezredes: Egyetlen kiegészítést tennék. Dányi Béla tűzoltó 

dandártábornok megyei igazgató nevében, és a komplett Veszprém megyei 

Katasztrófavédelemi Igazgatóság nevében szeretném megköszönni Polgármester asszony, a 

Képviselő-testület és a település támogató tevékenységét a 2018. évre vonatkozóan. 

Reményemet fejezném ki arra vonatkozóan, hogy a 2019-es évben is csak gyakorlatok 

alkalmával kell beszélnünk. Továbbra is azon fáradozunk, hogy a településen élők minél 

nagyobb biztonságban legyenek.  

 

Horváth Éva polgármester: Én pedig megköszönöm a tűzoltók áldozatos munkáját. Kérdése 

van valakinek? Nem volt. A bizottsági üléseken sem merültek fel kifogások. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

164/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó- Parancsnokság beszámolóját a 2018 évi 

tevékenységéről elfogadja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság tűzoltóparancsnokának. 

 

Határidő: 2019. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

4.) Egyes önkormányzati rendeletek technikai deregulációs hatályon kívül helyezése      

 (száma: 87/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda 

(Eredetileg 1. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  
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Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Felkérem 

Jegyző asszonyt, tájékoztassa a tévénézőket, hogy miről is van szó tulajdonképpen. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez a rendelet tulajdonképpen a jogszabályi változásokat 

követi nyomon. 2010-ben lépett hatályba az új jogszabályszerkesztésről szóló törvény. Az új 

törvény óta, ha egy rendeletet módosítunk, az a kihirdetés napjával a módosító rendelet saját 

magát hatályon kívül helyezi.  Nincs szükség 2010 óta a hatályosító rendeletek hatályon kívül 

helyezésére. 2010-ig ez nem így volt, addig minden egyes módosító rendeletet hatályon kívül 

kellett volna helyezni. Maga az anyag azért ilyen sok, mert a rendeletek nyilvántartását nekünk 

a hivatalban vezetni kell. A 2010. év előtti időkből elég kezelhetetlen és rendezetlen állapotok 

maradtak. Ezeket néztük most végig, melyek azok, amelyek bent maradtak a rendszerben, és 

azokat kellett hatályon kívül helyezni. Ezt a folyamatot hívják deregulációs folyamatnak. Ezen 

kívül maradt még egy-két rendelet, aminél a jogszabályi felhatalmazás a törvények módosítása 

következtében kikopott, és azok a rendeletek azért maradtak a hatályos rendeletek között. 

Szintén a jogszabályszerkesztésről szóló törvény ad arra lehetőséget, hogy eredeti jogalkotói 

hatáskörben és felhatalmazással ezeket a rendeleteket hatályon kívül lehet helyezni. Ez a 

rendeletmódosítás erről szól, semmi másról. Gyakorlatilag ez állampolgári jogokat most nem 

érint.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? Nincs.  

 Aki rendelet-módosítást támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal, megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2019.(IV.23.) RENDELETE: 

egyes önkormányzati rendeletek technikai deregulációs hatályon 

kívül helyezéséről 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

(száma: 80/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 2. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 80/2019/2 határozati 

javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a Pétkomm Kft. Liszt F. utcai diszpécser központjába is 

le lehessen adni a kérdőíveket. 

 

Horváth Éva polgármester: Erre kitérünk később, hogy miről szól ez a javaslat.  

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

kutyafuttatóval kapcsolatos határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje 

fel a Közútkezelőt egy közös bejárásra, ahol a képviselőkkel, kültagokkal együtt felmérik a 

Berhidai út állapotát. 

 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 80/2019/2 

előterjesztésnél lévő határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. A lejárt 

határozatoknál egy határozat szokott lenni, ami a határozatok végrehajtására vonatkozik, most 

viszont van egy melléklete, ami a kutyafuttatóval kapcsolatos múlt hónapban meghozott 

határozat jegyzői pontosítására vonatkozik. Először nézzük a lejárt határozatokat.  

Aki az 1.  határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

165/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

312/2018.(XII.13.),  27/2019.(II.28.) 105/2019.(II.28.) 

108/2019.(II.28.), 109/2019.(II.28.), 114/2019.(II.28.), 

130/2019.(III.28.), 142/2019.(III.28.), 151/2019.(III.28.), 

152/2019.(III.28.), 153/2019.(III.28.),        
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Horváth Éva polgármester: Átadom Jegyző asszonynak a szót, aki szükségesnek érezte, hogy 

a kutyafuttatóval kapcsolatos korábbi határozatunkat tegyük rendbe, pontosítsuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A múlt testületi ülésen hozott a testület egy határozatot, 

146/2019.(III.28.) számon a kutyafuttató létesítésével kapcsolatban. Ennek az volt a lényege, 

hogy a Pétfürdői Krónikában jelentessünk meg egy „közvéleménykutatást” és ezt küldjék 

vissza azok a lakók, akik az érintett területen, tehát a Liszt Ferenc utca – Berhidai út közötti 

területen laknak. Ennek a végrehajtását átgondolva, készülve a megjelentetésre, azt gondolom, 

hogy ez a határozati javaslat, amit hoztam, a munkát mindenképpen könnyebbé tenné, és 

reálisabb, tisztább képet adna a testület számára.  A célját jobban elérné azzal, hogy célzottan 

csakis a lakótelepi lakásokba dobnánk be ezt a lapot, aminek a válaszrészét „igen” és „nem” 

válaszlehetőséggel a Hivatal postaládájában bármikor, nem csak hivatali időben be lehet dobni, 

vagy a recepción le lehet adni. Alpolgármester úrnak volt még az a módosító javaslata, hogy a 

Pétkomm Kft. Liszt F. utcai diszpécser központjába is le lehessen adni a kérdőíveket. Erről szól 

ez a határozati javaslat. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

166/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

146/2019.(III.28.) számú képviselő-testületi határozatát visszavonja. 

 

2. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri 

a jegyzőt, hogy a Képviselő-testület által létesíteni kívánt kutyafuttató 

Liszt Ferenc utca 2-6 tervezett helyének véleményeztetése érdekében a 

Liszt Ferenc utca és a Berhidai út lakosai körében végezzen felmérést a 

támogatottság érdekében. 

A felmérés eredményéről számoljon be a Képviselő-testület soron 

következő ülésén. 

 

Határidő a tájékoztatók kiküldésére: 2019. május 2. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottságnak volt még egy javaslata, ami úgy szól, 

hogy kezdeményezzünk a Közútkezelőnél egy közös bejárást, ahol a képviselőkkel, 

kültagokkal együtt felmérik a Berhidai út (7207 hrsz-ú) állapotát. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

167/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy kezdeményezzen a Magyar Közút Nonprofit Zrt-nél 

közös bejárást a 7207 jelű összekötő út pétfürdői szakasza állapotának 

felmérésére.  

A felmérésre kapjanak meghívást a települési képviselők, valamint a nem 

képviselő bizottsági tagok is.  

 

Határidő a bejárás kezdeményezésére: 2019. május 3. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(Eredetileg 3. napirendi pont) 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon rövid volt az előző testületi ülés óta eltelt idő, ezért túl 

sok mindenről nem tudok beszámolni, amiről igen, az is inkább egy közlés.  

 

Április 10. Rendvédelmi verseny:  

Ezt azért akarom megemlíteni, mert ezt ugyan a Polgárőrség szervezi, és a Katasztrófavédelem 

felügyeli, de ez volt a 12. rendezvény, amit Pétfürdő rendez meg. Ez az előzménye a megyei 

versenynek, ahová innen is delegáltunk három résztvevőt. Ismét jól sikerült, dicséretet kaptunk. 

100-120 gyermek vett részt a versenyen reggeltől késő délutánig. Köszönet a Nitrogénművek 

Zrt. tűzoltóinak, a rendőrségnek, a vöröskeresztnek, a polgárőröknek, akik segítettek ennek a 

versenynek a lebonyolításában.  

 

Április 14. Nyuszifutás  

Muszáj megemlíteni, mert fontos. Nem volt ragyogó napsütéses idő, de várakozáson felül, a 

szitáló eső ellenére nagyon sok szülő és kisgyermek órákon keresztül kint volt a területen, jól 

érezték magukat. Köszönöm a szervezőknek, hogy ez már hagyománnyá vált a településen. 

 

Április 15. Közösségi Házzal kapcsolatos Magyar Falu pályázat: 

 Beadtuk a pályázatot: akusztikai rendszer felújítása, illetve a színházteremben az 

eszközbeszerzésre, amiről döntött a testület. A pályázatot befogadták, egyelőre nem kaptunk 

visszajelzést, hogy hibás a pályázatunk.  
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7.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásához 

 (száma:75/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 4. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés? Nincs. Aki az előterjesztett határozati 

javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

168/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési 

díjáról szóló rendelet-tervezetét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5.§ (1a) bekezdése 

szerinti feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Várpalota Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti 

rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Várpalota város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2019. április 23. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Társulási megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység ellátására (száma: 73/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 5. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, 

kérném a véleményüket. 

 



13 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés? Nincs. Aki az előterjesztett határozati 

javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

169/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

jóváhagyja Várpalota Kistérség Többcélú Társulása és az Önkormányzat 

között a jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása 

tárgyában kötendő 2019. évi megállapodást, egyben felhatalmazza a 

polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

2) A megállapodás jelen határozat mellékletét képezi. 

 

3) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás 

elfogadásáról Várpalota Kistérség Többcélú Társulását értesítse. 

 

 

Határidő: a megállapodás megkötésére: 2019. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

9.) Veszprém Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívása (száma: 88/2019.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(Eredetileg 6. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést, 

kérném a véleményüket. 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom Jegyző Asszonynak a szót 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Kormányhivatal Törvényességi Felügyeleti Osztályának 

értekezletén már felmerült, ezért sejtettük, hogy meg fogjuk kapni ezt a törvényességi felhívást. 

A jegyzői értekezleten tájékoztattak bennünket, hogy a 2018-ban elfogadott Településképi 

rendeletek nem nagyon sikerültek a jogszabályi elvárásokhoz képest országos szinten. A 

Kormány az ellenőrzési tervében éppen ezért szerepelteti a rendeletek felülvizsgálatát. Ennek 
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következménye, hogy törvényességi felhívást kell kiadni. Úgy tudom, a megyében minden 

önkormányzat kapott ilyen észrevételt, mert, ha mást nem, de a települési bírságot mindenki 

rosszul határozta meg. Igazából azt gondolom, hogy a mi rendeletünk gyakorlatilag 

majdhogynem hatályon kívül helyezésekkel megoldható lett volna. Két pont van benne, az 

egyik ez a települési bírság meghatározása és még egy dolog, ami miatt teljes egészében le kell 

folytatnunk a véleményezési eljárást, ami hosszabb időt vesz igénybe. Tulajdonképpen ez az 

előterjesztés azért van itt a testület előtt, mert a munkát mi már megkezdtük, de a törvényességi 

felhívásban az van, hogy a következő testületi ülésre be kell hozni, vagy azt követő 60 napon 

belül. A következő testületi ülés (a törvényességi észrevételt követően) a jelenlegi, erre 

semmiképpen nem lehetett rendeletet előkészíteni. A véleményezési eljárás hosszúsága miatt a 

60 napon belül sem biztos, hogy meg fogjuk tudni csinálni ezt a rendeletmódosítást. Az 

előterjesztésem arról szól, hogy a testület értsen egyet a törvényességi felhívással, és rögtön 

mindjárt kérjünk határidő hosszabbítást a végrehajtásra. A munkát már elkezdtük a főépítész 

bevonásával.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? Nincs. Aki az előterjesztett határozati 

javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

170/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal VE/53/952-1/2019. számú 

törvényességi felhívását elfogadja. 

 

1.) Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a településkép védelméről 

szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendeletet módosításáról szóló 

önkormányzati rendelet tervezetének elkészítéséről és a jogszabályokban 

előírt véleményezési eljárás lefolytatásáról – a települési főépítész 

közreműködésével – haladéktalanul gondoskodjanak. 

 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy a véleményezési határidő lejárta után az 

elfogadásra alkalmas rendelettervezetet haladéktalanul terjessze be a 

Képviselő-testület elé. 

 

3.) A Veszprém Megyei Kormányhivataltól kéri a határidő 30 nappal 

történő meghosszabbítását tekintettel arra, hogy 

3.1. a törvényességi felhívás 4-5. pontjában foglalt jogszabálysértések 

megszüntetése érdemi előkészítést igényel, 

3.2. a véleményezésre jogosult szerveknek 21 nap áll rendelkezésre 

véleményük kialakítására, valamint figyelemmel arra, hogy a partnerségi 

egyeztetés helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet szerint a 

partnereket a Pétfürdői Krónikában (melynek áprilisi száma már 

megjelent) is tájékoztatni kell, nincs reális lehetőség arra, hogy a 

jogszabálysértéseket megszüntető önkormányzati rendelet a május havi 

testületi ülésen elfogadásra kerüljön. 
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4.) Felkéri a polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a 

Kormányhivatal részére.  

 

Határidő:  

1.) pontra: 2019. április 23. 

2.) pontra: A Veszprém Megyei Kormányhivatal által megállapított 

     határidőn belüli időpontra összehívott rendkívüli testületi ülés. 

4.) pontra: 2019. április 30. 

Felelős:  

1.) pontra: Horváth Éva polgármester és Szabóné Czifra Melinda jegyző 

2.) pontra: Horváth Éva polgármester 

4.) pontra: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

10.) Beszámoló a 2019. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról 

 (száma: 85/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 10. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Vélemény?  

 

Dombi Norbert képviselő: Pár szóval ismertetném összefoglalni az anyagot, ami a Humán 

Bizottság tevékenységéről is beszámol a Polgármester és a jegyzői beszámoló mellett. Van egy 

táblázatunk, ami szerintem mindennél beszédesebb. Azt lehet tudni, hogy a 2019. évi 

előirányzat az összes szociális jellegű támogatásra 48.780 ezer forint van a költségvetésben. A 

felhasznált keret 9,8 millió forint, tehát bőven a negyedéven belül vagyunk, annak ellenére, 

hogy bizonyos tételek nem negyedéves bontásban történnek megítélésre vagy kifizetésre, 

hanem két félévben egyszer-egyszer. Csak azt szerettem volna az egészből kihozni, hogy 

megítélésem szerint a Humán Bizottság okosan oszt segélyeket, ítél meg bizonyos 

támogatásokat, és ugyanezt gondolom a polgármester asszony és jegyző asszonyról, hogy a 

döntéseik mögött megfontol gondolkodás rejlik, a számok igazolják a munkát, hogy rendes 

kereteken belül zajlik.  

 

Horváth Éva polgármester: További észrevétel? Nem volt. Aki egyetért az előterjesztett 

határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

171/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2019. I. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót  

 

e l f o g a d j a. 

 

 

11.) Pétfürdő Sportjáért Alapítvány támogatása (száma: 82/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 11. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. A múlt testületi 

ülésen az alapítványok támogatásáról tárgyaltunk, a Pétfürdő Sportjáért Alapítványnak 

hiánypótlást kellett beadnia, hogy a feladatra kért összeg kérelmét ossza fel, hogy pontosan 

melyik feladatra mekkora összeget kér. Ez a hiánypótlás beérkezett, itt van előttünk.  

Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. Az alapítvány 500 ezer forintot 

kért, aminek a felosztása a következő: tekeversenyre 300.000,- Ft, focitornára 100.000,- Ft és 

Függetlenségi sakkversenyre pedig 100.000,- Ft-ot. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

172/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdő Sportjáért Alapítvány részére sportcélú feladatainak 

támogatására 2019. évben 500 000.- Ft támogatást nyújt.  

A támogatás az alábbi feladatokra használható fel:  

a.) Tekeversenyek lebonyolítása, díjazása 

  (XX. Pétfürdő amatőr tekekupa, XII. Pétfürdő díj,  

  Függetlenség napi tekeverseny, Pétiek tekeversenye):    300.000,- Ft 

b.) VII. Kistérségi focitorna           100 000.- Ft 

c.) Függetlenség napi sakkverseny          100 000.- Ft 

         

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

Alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés 

megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2019. április 25. 

       szerződéskötés: 2019. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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12.) Magyar Falu Program „Orvosi Rendelő” alprogramban való részvétel             

(száma: 83/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 12. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. Ahogy a múlt 

ülésen jeleztem, megjelent az egészségügyi ellátással kapcsolatos Magyar Falu Program három 

alprogramja, ez az amibe beleférünk. Az eszközbeszerzésbe nem, mert a minimálfelszerelés 

minden rendelőben meg van, és csak a listán lévő eszközökre lehet pályázni. A szolgálati 

lakásra nem tudunk pályázni, mert csak egy terv adaptálásával lehet megvalósítani, és új 

építéssel, nekünk pedig olyan építési telkünk nincs, ahol ez megvalósítható. 30 méter széles 

telek kellene a terv alapján, valamint rendelkeznünk kellene egy előszerződéssel a leendő 

orvossal. Ez feltétele a beadásnak. Az pedig még csak hab a tortán, hogy alá kellene írni, hogy 

30 évig biztosítjuk az orvosi ellátást. Ha egy évig nem lesz ellátás, akkor az állam ráteszi a 

kezét az ingatlanra, és volt, nincs. Abba abszolút nem férünk bele. Ezt csak azért mondom, mert 

láttam a vegyes ügyekben a Humán Bizottság azon döntését, hogy adjuk be a szolgálati lakás 

építésére a pályázatot. Nem tudjuk beadni, mert nincs telek, nincs előszerződés és jövő héten 

beadás van május 24-éig. Addig nem tudjuk megvariálni. A másik, hogy a bírálati szempontok 

mindenhol le vannak írva: legfőképpen támogatandók a hátrányos települések, a hátrányos 

helyzetű járások, figyelembe veszik az adóerő képességet. Ezért is nem bánom azt, ha nem 

tudjuk kimeríteni a kihasználandó keretet, mert így legalább némi szerénységet látnak a 

részünkről. Erről szól az előterjesztés, hogy a rendelőben, amit eldöntöttünk, hogy idén meg 

kell csinálni, azokat a tételeket tettem be, már egy kb. összeggel is. De nem ez lesz az összeg, 

mert szigorú elbírálás van, hogy mikori árajánlat kell, mit kell annak tartalmaznia. Tehát erre 

darabonként be kell szerezni az árajánlatot, de akkor is beleférünk, ha nem pontosan ennyi, mert 

ha pályázunk és megnyerjük, akkor annyit kapunk, ha pedig nem, akkor a költségvetési összeg 

szerint próbáljuk megoldani. A beadás megkezdésének ideje jövő hét péntek, és tart május 24-

25-éig. Ha most bólint a testület, akkor a húsvét utáni héten az ajánlatokat meg tudom kérni, és 

beérkezés után be tudjuk adni a pályázatot. Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele?  

 

Dombi Norbert képviselő: Természetesen megszavazom a határozatot, és remélem, nyerünk 

támogatást. Az orvosi ház pályázatára elmaradást mosakodásnak tartom picit. Ami most van a 

gyermekorvosi rendelőben, hogy 3 orvos látja el a gyerekeket, nem a legjobb. A véső célnak az 

egy gyerekorvosnak kell lenni, aki folyamatosan ellátja a rendelést. 3-4 évvel ezelőtt, mikor 

Bacsinszky doktornőt komolyabban vesszük, akkor már akár lehetne családi házunk, amit fel 

tudunk ajánlani az orvosnak. Mindig elodáztuk, most itt van egy lehetőség, amivel nem tudunk 

élni. 

 

Horváth Éva polgármester: A pályázat csak új építési házra ad lehetőséget, meglévő ház 

átalakítására nem. Ez a lehetőségünk továbbra is fennáll, csak nem kapunk rá támogatást. 

Egyébként nemhogy lakásért, egyáltalán nem jelentkezett orvos, még a lehetőséget sem 

kérdezték, hogy van-e lakás vagy nincs.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezen nem fogok vitatkozni, de nem értek veled egyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhantú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

173/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be a Magyar Falu Program keretében az „Orvosi rendelő című 

alprogramra. 

Igényelt támogatási összeg előirányzata: 9.250.000,- Ft. 

Az Önkormányzat a támogatást az alábbi elvégzendő feladatokra kéri: 

 

Kiírás 2.1.1 pontja: 

- védőnői rendelő homlokzati nyílászáró csere 

  igényelt támogatás előirányzata:              ,   1.000.000,- Ft 

- gyermekorvosi rendelő: bejárati ajtó csere 

  igényelt támogatás előirányzata:          300.000,- Ft, 

- felnőtt orvosi rendelők: kültéri lapburkolat csere 

  igényelt támogatás előirányzata:          800.000,- Ft, 

- rendelő épület: kazánház rekonstrukció 

  igényelt támogatás előirányzata:         6.500.000,- Ft. 

 

Kiírás 2.1.2. pontja: 

- előkészítési tevékenység, megalósításhoz kapcsolódó  

  tevékenységek igényelt támogatás előirányzata:           650.000,- Ft. 

 

A felsorolt feladatokat a Képviselő-testület az elnyert támogatásból 

2019-ben kívánja megvalósítani.  

Felhatalmazza a Polgármestert a pályázati kiírás szerinti árajánlatok 

bekérésére, és a beérkezett árajánlatok alapján a felsorolt feladatok 

elvégzése érdekében a pályázat benyújtására. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2019. május 10.      

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

 

13.) Útépítési tervezés díjak átcsoportosítása (száma: 74/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Tránszki László ügyintéző 

 (Eredetileg 13. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügy Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Tulajdonképpen itt arról van szó, hogy a költségvetési 

rendeletünkben és a beruházási táblában is látszik, hogy nagyon sok út és járdaépítést és 

ezeknek a tervezését tervezük be a költségvetésünkbe. Kikértem a tervezői árajánlatot. Egy 

kivételével elvileg mindegyikkel rendbe lennénk, egynél csúszott el nagyon a tervezési díj, ez 
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pedig a Palota-Pét összekötő út felülvizsgálata, illetve ennek felújítása. Ennek a műszaki okai 

azok, hogy a tervezővel kint voltunk, és tulajdonképpen egy burkolat visszabontással és 

cserével nem oldható meg az a probléma, ami miatt most látszanak a repedések, hanem itt 

vízelvezetési problémák is vannak, tehát a tervezési munka itt kicsit komolyabb. Ennek a 

tervezési díja megnő, de így is benne vagyunk a keretek között, csak át kell csoportosítani.   

Kérdése van valakinek?  

 

Farkas László képviselő: Máskor is elmondtam, hogy ez a bekötőút szerintem nincs rossz 

állapotban, kisebb repedések vannak rajta, de a kérdésem, hogy a belterületi utakat miért nem 

újítunk fel, amelyek sokkal rosszabb állapotban vannak?  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a képviselő-testület kérte tavaly a második félévben. 

Októberben született róla egy határozat, hogy az idei költségvetésben erről rendelkezünk. Ez 

megtörtént.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem. szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

174/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2019 évi 

költségvetésben az Utak, hidak feladatban a tervezési munkákra 

előirányzott kereteket az alábbiak szerint módosítja: 

 

Várpalota-Pétfürdő összekötő út tervezés   +710 ezer Ft 

Akácfa u. járda tervezés      -100 ezer Ft 

Újmandulás-Ösküi u. tervezés    -200 ezer Ft 

Iskola u. - Berhidai u. áteresz tervezés   -210 ezer Ft 

Sporttelepi bejáró út tervezés     -200 ezer Ft 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a költségvetési 

rendelet módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetési rendelet módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

14.) 2019. évi napközis tábor (száma: 76/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 14. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság tárgyalta az előterjesztést. Kérném az 

állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

175/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a nyári napközis tábort 2019. évben is megszervezi. 

 

A nyári napközis tábor időpontja:  

                   2019. június 24-től 2019. július 26-ig. 

 

A finanszírozás fedezetét a Képviselő-testület 2019. évi költségvetésének 

„Iskola működtetés” feladatán biztosította.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy  

- a tábor szervezéséről, a szülők értesítéséről intézkedjen; 

- az étkezésről szóló megállapodást kösse meg. 

 

Határidő szülők értesítésére: május 30.  

                megállapodás megkötésére: június 10.  

Felelős: Horváth Éva polgármester  

 

 

 

15.) Vadriasztó kihelyezése (száma: 81/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 15. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta az 

előterjesztést. Kérném az állásfoglalását! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? A múlt ülésen 

a testület döntött arról, hogy vadriasztót helyez el a temetőben. Ki lett hangsúlyozva, hogy 

hálózatról menjen az energiaellátás. Az ügyintéző utána nézett, hálózatról nem tudjuk 

üzemeltetni, marad a napelemes. A másik probléma, hogy kettőt kell kihelyezni, mert az épület 

leárnyékolja, de plusz pénzt nem kérünk rá, mert ez a temető kisértékű tárgyi 

eszközbeszerzéseibe belefér.  

 

Farkas László képviselő: Miért nem lehet üzemeltetni hálózatról?  

 

Horváth Éva polgármester: Mert nincs ilyen berendezés.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

176/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

149/2019.(III.28.) számú határozatát visszavonja. 

  

2. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy temetőbe 2 db napelemes vadriasztó rendszert telepíttet. 

 

A költségek fedezete a „temető” beruházás kisértékű tárgyi eszközök 

beszerzése. 

A testület felhatalmazza a polgármestert a vadriasztók megrendelésére. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2019. április 30.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.) Liszt Ferenc u. 9. Társasház kérelme konténer áthelyezésének ügyében            

(száma: 89/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 16. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 

Kérném az állásfoglalását! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a szelektív 

hulladékgyűjtők térképen kijelölt helyén szilárd burkolatot létesítsen. Költsége: 200.000,- Ft-ot 

az általános tartalék terhére. Határidő: 2019. június 30.  

 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot az alábbi kiegészítéssel: 

2. pont „…az alábbi helyszínre helyezteti át:” a szelektív hulladékgyűjtőket a térképen 

megjelölt helyre helyezteti át, a területét térkőburkolattal látja el. Költsége: 200 ezer forint az 

általános tartalék terhére. Határidő: 2019. június 30. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele?  

Aki egyetért a kiegészített határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

177/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1. hozzájárul ahhoz, hogy a Liszt F. u. 9. számú társasház az épület 

mögött egy zárt tárolót alakítson ki, és oda helyezze el a kommunális 

hulladékgyűjtő edényzeteit. 

2. a Liszt F. u. 9. számú társasház főbejárata előtt található szelektív 

hulladékgyűjtő edényzeteket a határozat mellékletét képező 

térképvázlaton megjelölt helyre helyezteti át, melyet térburkolattal lát el. 

3. a 2. pontban megjelölt munkák elvégzésére 200 ezer forintot biztosít 

az általános tartalék terhére. 

 

Határidő: a kérelmezők és a Szolgáltató értesítésére: 2019. április 30.  

      a kivitelezésre: 2019. június 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

17.) Révész Andrea kérelme (száma: 79/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 17. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 

Kérném az állásfoglalását! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. Az 

előterjesztés arról szól, hogy egy önkormányzati lakás bérlője kér belső átalakításra 

hozzájárulást. A határozatban az áll, hogy a testület támogatja, viszont, ha a bérlői jogviszony 

megszűnik, akkor az eredeti állapotba kell a lakást visszaállítani.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

178/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Révész 

Andrea Pétfürdő, Liszt F. u. 42. 4/15. szám alatti lakos – az 

önkormányzat tulajdonában lévő, általa bérelt lakás átalakítására 

irányuló - kérelmét az alábbiak szerint támogatja: 
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a) a lakás nagyszobája gipszkartonból készült térelválasztóval 

átalakítható, melynek teljes költsége a kérelmezőt terheli, 

 

b) a lakásbérlet megszűnését követően az eredeti állapotot bérlőnek saját 

költségén vissza kell állítani. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a bérleti szerződés 

12) pontjában meghatározott, fenti munkálatok elvégzését tartalmazó 

megállapodás aláírására.  

 

Határidő: a bérlő értesítésére: 2019. április 30.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

18.) RTL Klub ajánlata (száma: 77/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 18. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság tárgyalta az előterjesztést. Kérném az 

állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Az 1. számú határozat azt tartalmazza, hogy nem kívánjuk 

igénybe venni az RTL Klub ajánlatát. Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem 

volt. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

179/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az RTL 

Klub „Édesítő” című műsorában való részvételre való felajánlást nem 

kívánja igénybe venni. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakról tájékoztassa a 

médiareferenst.  

 

Határidő: 2019. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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19.) Iskola vezetői pályázatának véleményezése (száma: 78/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 19. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság tárgyalta az előterjesztést. Kérném az 

állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett a következő véleményt fogalmazta meg az iskola vezetői pályázatával 

kapcsolatban: A pályázat inkább egy szakmai beszámoló az iskola működéséről, továbbá nem 

ad megoldást a meglévő problémákra. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Teljesen 

egyetértek a Humán Bizottság észrevételével. Van még valami, amit véleményezés szinten bele 

tudunk szőni ebbe a határozatba?  

 

Láng Géza alpolgármester: Egy meglévő pályázó esetén nyilvánvaló, hogy leírja, hogy mit 

csinált eddig. Ha ezt valaki elfogadja, és pozitívnak tartja, akkor a jövőben is őt fogja választani 

vezetőnek. Ha egy új pályázó nagyon szép elképzeléseket ír le, azok még mindig csak tervek, 

annak a realitását nem látjuk, a meglévőnél tudjuk, hogy mit valósított meg az elképzeléseiből. 

Új dolgokat ő is írt, a „boldog iskola” és egyebek. Támogatom, hogy továbbra is ő legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi nem tehetünk javaslatot, hogy ki legyen, hanem a beadott 

pályázatot kell véleményezni. Te elfogadod, tehát nem szavazod meg a Humán Bizottság 

észrevételét. Én megszavazom, mert ennek a nagyon szép anyagnak több, mint a fele egy 

jelenlegi helyzetelemzés, nem jelennek meg olyan problémák, amelyet meg kellene oldani. 

Például, hogy miért megy el évente 20-25 gyerek az iskolából, miért viszik el a szülők a 

gyerekeket, amikor nem költöznek el, nem történik semmi, de a gyereket átteszik másik 

iskolába. Nekem ez a legnagyobb problémám.  

 

Láng Géza alpolgármester: Mindenki szabadon dönt, nem biztos, hogy jól. 

 

Farkas László képviselő: Szerintem ez egy elég jól összeszedett, nagy terjedelmű pályázat. 

Biztos, hogy egy része szakmai elemzés. Ha valakitől azt várjuk el, hogy változtasson, ahhoz 

ismerni kell a jelenlegi helyzetet.  Lehet, hogy találni problémákat, de összegezve szerintem 

elfogadható. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Valóban van olyan, hogy elmennek gyerekek, de lehet, hogy azért, mert 

más irány felé viszik, pl. sport, vagy esetleg a vallás. Ez miatt nem törnék pálcát. Nyilván van 

olyan is, hogy azért viszi el a szülő a gyerekét, mert nem elégedett az oktatás színvonalával. De 

ez ebből az anyagból nem derül ki, mert nem érinti. Erre a problémára nem tér ki. Számtalan 

oka lehet, hogy miért viszik költözés nélkül. 

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként a Humán Bizottság nagyon diplomatikusan 

fogalmazta meg a véleményét: nagyrészt szakmai beszámoló, de nem ad megoldást a meglévő 

problémákra. Ez tökéletesen igaz. 

 

Farkas László képviselő: Az, hogy egy igazgató egy iskolában mit tesz, az nem biztos, hogy 

a saját akarata. Tankerületnek meg kell felelnie, utasításokat hajt végre.  
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Horváth Éva polgármester: A Tankerületnek minden oda van téve, ami egy pályázatban csak 

kell. Pl. az önkormányzatot, mint partnert fel sem sorolja a partnerszervezetek között. Ezt 

például sérelmezem. De ez az én véleményem.  

 

Láng Géza alpolgármester: Viszont az állami ünnepeken, az önkormányzat által szervezett 

ünnepeken nagyon szép, színvonalas műsorokat adnak. 

 

Horváth Éva polgármester: Amit egyébként is megcsinálnak az iskolának, csak előadják még 

egyszer. A műsor az egyébként is elkészül saját maguknak. További észrevétel? Nem volt. 

Aki támogatja a Humán Bizottság véleményét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

180/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

támogatja Humán Bizottságának a Horváth István Általános Iskola 

intézményvezető beosztására beérkezett pályázatra vonatkozó 

véleményét, mely szerint a pályázat inkább egy szakmai beszámoló az 

iskola működéséről, továbbá nem ad megoldást a meglévő problémákra. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki észrevétel nélkül elfogadásra alkalmasnak tartja a pályázatot 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

181/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el azt a véleményt, mely szerint a Horváth István Általános Iskola 

intézményvezető beosztására beérkezett pályázat észrevétel nélkül 

alkalmas az elfogadásra. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor mit írjunk?  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt, hogy megoszlottak a vélemények, és nem hoztunk döntést.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A jegyzőkönyv kivonatával elküldjük. 
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20.) Napelemes közvilágítási oszlop (száma: 96/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Tránszki László ügyintéző 

 (Eredetileg 22. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 

Kérném az állásfoglalását! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

182/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt F. u. 14. szám előtti parkolóba 

telepítendő napelemes közvilágítási oszlop kivitelezéséhez – az árajánlat 

szerint szükséges összeget az alábbiak szerint biztosítja: 

 

Beruházás közvilágítás: Liszt F. u. 14. parkoló  

                                       1 db napelemes oszlop         + 295 300.- Ft 

Általános tartalék                                                         - 295 300.- Ft 

 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

a) kivitelezést rendelje meg 

b) határozatban foglaltakra a 2019. évi költségvetés módosításakor 

legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a) pontra: 2019. április 30.  

                  b)pontra: költségvetés módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztatók: 

 

 

1.) Humán Bizottság tájékoztatója a 2019. évi támogatási kérelmek elbírálásáról 

(száma:90/2019.) 

 (eredetileg 1. sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? Nem volt. 

 

 

2.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 90/2019.)          

(eredetileg 2.sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megjelent idén is egy pályázat az önkormányzati feladatellátást 

szolgáló fejlesztések támogatására. Tavaly pályáztunk, nyertünk is, a sporttelep beruházásait 

ebből finanszíroztuk. Most ugyanúgy benne van, amire beleférünk „Sportlétesítmény 

létrehozása” című rész, és a Képviselő-testület a költségvetési rendeletébe berakott 20 millió 

forintot a futópálya létrehozására. Ez pont beleféner. Tudnánk ezt indítani – május 31. a beadási 

határidő – de ahhoz nekem/nekünk egy pontos definíció kellene, hogy milyen futópályát 

akarunk. Meg kell terveztetni, be kell áraztatni, úgy kell beadni a pályázatot. Most el kell 

döntenünk, hogy hány pályás futópályát, milyen anyagból szeretnénk, mert akkor a tervezőt így 

fogjuk felkérni. A pályázatra 50 %-os támogatás van, 20 millió forintot lehet igényelni. Átadom 

Nagy Zsoltnak a szót, aki ismerteti a műszaki lehetőségeket.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Igazából a testületnek abban kellene határoznia, hogy a jövőben hogyan 

képzeli el a futópályát. Elképzeli úgy, ahogy valamikor volt, a füves labdarúgó pálya körül, egy 

olyan pályát, ahol adott esetben versenyeket is lehet rendezni. Ez lehet salakos, vagy korszerű, 

de költségben mást mutat a rekortán burkolat.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg van határozva, hogy hány pályás legyen?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nincsen, de nyilván nálunk nem életszerű a nagy pálya, nem kívánunk 

nemzetközi vagy országos versenyt tartani. Úgy emlékszem nálunk 4-5 pályás volt korábban. 

5 méter széles. Maradjon a mostani variáció? Életszerű a bővítés? Elképzelhető, hogy újra 

atlétika szakosztálya lesz a PMTE-nek? Vagy, azt gondolja a testület, hogy futópálya legyen, 

mert közösségi, szabadidősportos futásra alkalmas pályát akar, de nem kell ilyen széles. 

Nagyon divatos mostanában az úgynevezett futókör, ami kb. 2 méter széles sáv, ahol rendezett 

körülmények között, kedvtelésből futóknak kiválóan alkalmas. Itt is különféle burkolat 

lehetséges, igazából már nem salakkal szokták burkolni, hanem műanyaggal, vagy műfűvel. 

Van még egy lehetőség, de remélem, nem ez mellett fog dönteni a testület, hogy szüntessük 

meg a futópályát.  

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy a futókör rögtön ki is esik. A pályázati kiírásnak van 

egy olyan pontja, hogy sportfejlesztés esetében legfeljebb egy sportlétesítmény fejlesztésére 
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igényelhető támogatás, és itt hivatkozik: a Sportról szóló 2004. évi I. törvény 77. §. s) pontjában 

meghatározott sportlétesítmény. Megnéztük, és a pontban nincs felsorolva, hogy milyen 

sportlétesítmény, de a futókör biztos, hogy nem fér bele.  Mindenképpen olyan pályát kell 

készíteni, amin esetleg versenyezni is lehet.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A mi esetünkben felújításról beszélnénk, mert bármennyire is nem 

látszik, hogy ott valaha salakpálya volt, attól függetlenül az volt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Meddig kell pályázni?  

 

Horváth Éva polgármester: május 31. 

 

Dombi Norbert képviselő: Van idő még gondolkodni?  

 

Horváth Éva polgármester: Nincs. 

 

Dombi Norbert képviselő: El kellene olvasni a pályázatot, mi van benne, mit korlátoz, mit 

enged. Azt gondolom, hogy atlétikai futópályára nincs szükség szerintem. Úgy emlékszem, 

Zsolt korábban beszélt arról, hogy a füves pálya is felújításra kerül. Azt gondolom, hogy 

atlétikai futáshoz ilyen drága pályára nincs szükség. Sokkal inkább van igény és létjogosultság 

a futókörre. Ha ilyenre lenne lehetőség, akkor én azt gondolom, hogy nem is a sportpályán, 

hanem a tó körül kellene megvalósítani. Lehet, hogy ezen néhányan „felhorkannak” de látom, 

hogy sokan futnak a tó körül. Azt hiszem, a tó körül még egy kör, még egy fasor kialakításával 

egy rekortános futókörnek volna értelme. Szerintem ott sokkal szívesebben futnának a pétiek, 

mint a sportpálya körül. Ez egy gondolat, úgy gondolom, hogy ennek van értelme, logikája.  

 

Horváth Éva polgármester: A tó körül biztos, hogy nincs hely, rézsű van, a terepviszonyok 

nem olyanok. Egyébként meg döntöttünk arról, hogy a sporttelepen csinálunk futópályát.  

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, a többség így döntött, de én azzal sem értettem egyet. Ezért 

nem fogadtam el a költségvetést. Lehet saját véleményem, legfeljebb nem értetek vele egyet. 

De azt gondolom, a tó körül sokkal több értelme lenne.  

 

Horváth Éva polgármester: Értem. Akkor vágjuk ki a fűzfákat?  

 

Dombi Norbert képviselő: Ki mondott ilyet? Nem a fűzfa helyére gondoltam, hanem az árkon 

kívülre. Elfér ott még egy kör és még egy fasor.  

 

Horváth Éva polgármester: Igazolni kell, hogy ahová ez a létesítmény kerül, az 

önkormányzati tulajdonban van, és sportlétesítmény.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ott van egy edzőparkunk, mondhatjuk, hogy az egy 

sportlétesítmény. Lehet evezni is.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Egyből nem vetném el a Norbi gondolatát alapból, ha nem lenne olyan 

pálya, ahol egyébként is ki lehetne alakítani. Van, aki azért fut a tó körül, mert a pályán nem 

akar gazban, rendezetlen futópályán futni. Azért kíváncsi lennék, ha lenne a sportpályán egy 

rendezett pálya, azt hányan használnák. Szerintem jóval többen, mint a tó körül. Arról nem is 

beszélve, hogy egy olyan kemény talajon, mint ami a tó körüli térkő, abszolút nem tesz jót 

senkinek. Mindenképpen olyanban kell gondolkodni, aminek egészség károsító hatása nincs.  
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Dombi Norbert képviselő: Ezért mondtam a tó köré rekortán pályát.  

 

Horváth Éva polgármester: Látványtóra kaptunk engedélyt, nem sportpályára. Nem tudok 

mit mondani. Van egy költségvetési döntésünk, hogy futópályát építünk a sporttelepre. Ezt bele 

lehetne forgatni ebbe a pályázatba. Azt mindenképpen végre kell hajtani, mert benne van a 

költségvetésben. A kérdésem a következő: milyen széles legyen, és milyen anyagból?  

Milyen széles legyen, milyen anyagból? 

 

Láng Géza alpolgármester: Zsolttal már beszéltük, hogy a rekortán és a salakpálya 

kivitelezési költsége majdnem ugyanannyi, viszont a rekortán pálya karbantartási költsége a 

későbbiekben jóval alacsonyabb.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem, a rekortáné drágább, ugyanis az árak elszálltak elég rendesen. Az 

a fajta, ami már nem károsítja az ízületeket, az jóval drágább, viszont a karbantartási és 

fenntartási költsége jóval kedvezőbb, mint a salaké. Azt évente frissíteni kell, gyomirtózni kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát rekortán.  

 

Láng Géza alpolgármester: Ha lehet, akkor világítással együtt csináljuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Május 31-ig nem tudom megterveztetni, beáraztatni.  

 

Láng Géza alpolgármester: Napelemes lámpát oda lehet tenni. Annak a célnak megfelel.  

 

Horváth Éva polgármester: Tegyünk bele 4 napelemes lámpát?  

 

Láng Géza alpolgármester: Vagy nyolcat.  

 

Horváth Éva polgármester: Meglátjuk, hogy mennyi lesz a végösszeg.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én óvatos lennék a világítótesttel kapcsolatban, amit a futópálya mellé 

akarunk tenni. A focipályánál az veszélyes üzem. Nagyon könnyen szét lehet rúgni, eléggé 

problémás lehet, első körben nem javaslom. Meg kell nézni, milyen lehetőségünk lenne 

kandeláberekkel.  

 

Horváth Éva polgármester: Milyen széles legyen?  

 

Farkas László képviselő: Először úgy gondolom, hogy arról kell dönteni, megvalósítsuk-e 

vagy sem?  

 

Horváth Éva polgármester: A költségvetési rendeletben erről már döntöttünk.   

 

Farkas László képviselő: Az csak tervezet volt, most pedig konkrétum van előttünk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nekem az a véleményem, hogy mindenképpen kellene valamilyen 

futópályát építenünk. A mostani helyzetben nehezen hiszem el, hogy valaha még Péten 

pályaatlétikai szakosztály létrejön. Ezt figyelembe véve, én a futókörre szavaznék. A 

keskenyebb megoldásra, lehetőséget biztosítva a szabadidős futásra.  
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Dombi Norbert képviselő: A tó körül.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem a tó körül. Arra nem tudunk pályázni. Az nem sporttelep, 

annak a hivatalos engedélye látványtó.  

 

Dombi Norbert képviselő: Én pedig a tónál javaslom, kérem, hogy szavazzunk róla.  

 

Horváth Éva polgármester: A tó körüli futópálya nincs benne a költségvetésünkben.  

 

Pintér Csaba képviselő: Egy észrevételem lenne. Most csak a hobbifutókról beszélünk, ahol 

logikus a futókör, de ha bevonjuk az iskolásokat is, akkor nyilván az iskola, vagy a DSE 

szervezhet versenyeket, oda viszont akkor nem elég a futókör, sem pedig a két pálya. Oda 4 

pálya kell, ha az iskola versenyeket akar szervezni, akár kistérség részére.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A pályázatban valóban fennáll a veszélye, hogy futókör nem fog beférni, 

mert ha iskolai sportról is beszélünk, akkor valószínű, hogy a támogatás arra fog vonatkozni.  

 

Pintér Csaba képviselő: Akkor kiesett a két pálya is, mert iskolai versenyt minimum 4 pályán 

lehet rendezni.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság kültagja: Mi lenne, ha úgy gondolkodna a testület, 

mivel 20 millió forint be van állítva a költségvetésbe, hogy mind a kettőt megvalósítsuk? Az 

egyikre adna az állam 10 millió forintot.  

 

Horváth Éva polgármester: De miért csináljunk két futópályát?  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság kültagja: Az egyiket hobbi, a másikat versenycélra.  

 

Horváth Éva polgármester: Ugyanúgy használhatják a sportpálya melletti futópályát a 

hobbifutók is. Idáig az volt a baj, hogy a futók azért futnak a tó körül, mert nem tudnak a pálya 

körül futni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha már a költségekről beszélünk: 20 millió forintot állítottunk be a 

felújításra. Ha azt vesszük figyelembe, hogy a támogatás az eredeti, 4 pályás, 400 méteres 

pályára fog kiterjedni, akkor kb. a pénz is rendben van, ugyanis a pályázat az 50 %-os 

finanszírozású. Egy ilyen pálya rekortán borítása kb. 40 millió forintba kerül, ami azt jelenti, 

hogy a 20 millió forint önrészünk rendelkezésre is áll.  

 

Pintér Csaba képviselő: Salakra is van hasonló árajánlat?  

 

Nagy Zsolt képviselő: A salak az majdnem a fele. De ott meg a karbantartás kerül sokba.  

 

Pintér Csaba képviselő: Az egyébként tévedés, hogy a rekortán pálya ízületkímélőbb.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A mi esetünkben a salakos pálya sem a felébe kerülne, hanem kb. 2/3-

ába, ugyanis pillanatnyilag annyira el van deformálódva az alépítmény, amire a salakot fel kell 

építeni, hogy ott is jelentősen le kell menni a tükröt megigazítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Előkészítem a pályázatot, erről döntsünk. 
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Farkas László képviselő: Volt egy javasatom. Szavazzunk arról, hogy meg akarja-e valósítani 

a testület vagy nem a futópályát?  

 

Horváth Éva polgármester: A költségvetési rendeletünk tartalmazza. Én nem akarok most 

rendeletet módosítani.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Képviselő úr nem rendeletet akar módosítani, mert azt így 

nem lehet. Csak azt kérte, hogy hozzunk egy olyan határozatot, hogy a futópályát megvalósítsuk 

vagy nem.  Ezzel nem módosítunk rendeletet. Ha akarjuk, akkor a pénz rendelkezésre áll, ha 

nem akarjuk, akkor meg nem csináljuk meg, a pénz ott marad.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a költségvetésünkbe betervezett futópályát 

megvalósítsuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal támogatta, hogy a 2019. évi költségvetésben 

betervezett sporttelepi futópálya megvalósuljon. 

 

Horváth Éva polgármester: A pályázatot 4 pályás, rekortán borítású futópályára készítjük elő, 

a pályázat beadásáról május 20-a körül a testület dönt.  

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

183/2019.(IV.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a Sporttelepen 4 pályás, rekortán borítású futópálya 

megvalósítása érdekében az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatása 2019.” pályázatra benyújtandó pályázati anyagot 

készítse elő és döntésre terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Pályázati önrész: a 2019. évi önkormányzati költségvetésben a 

sporttelepi futópálya tervezésére és kivitelezésére biztosított 20 millió 

forint beruházási előirányzat. 

 

Határidő az előterjesztésre: 2019. május 20. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

17,40 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


